
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CO
Ministeren bedes redegøre for forløbet for regeringens muligheder for i højere grad at
kunne have støttet udviklingen af AdaptVac-vaccinen udviklet af forskere på Københavns
Universitet og dernæst redegøre for, hvordan regeringen kan gøre mest muligt for at
støtte den fortsatte udvikling af lovende danske vaccinekandidater.
Der henvises til artiklen i Information 17/3-21: "Sundhedsministeriet afviste at støtte lo-
vende dansk vaccine trods anbefaling".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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